

Efterårsgeneralforsamling 26. oktober 2019

Dagsorden efter lovene

1. Valg af dirigent
2. Orientering om medlemmers bemærkninger til referat fra forårsgeneralforsamlingen
3. Formanden aflægger beretning for sæsonen
4. Kassereren fremlægger regnskabsoversigt
5. Behandling af evt indkomne forslag
6. Fastsættelse af kontingent
7. Ulige år - valg af formand og kasserer
8. Lige år valg af sekretær og resten af bestyrelsen
9. Lige år - valg af revisor og evt suppleanter til bestyrelsen
10. Evt.

1. Axel Bentzen valgt som dirigent

2. Ingen

3. Formanden oplyste blandt andet, at der er roet 10.437 km i 2019 sæsonen. Der har været stor aktivitet. Der er købt 2 kajakker. Vi køber i de bedste materialer men alligevel går der noget i stykker ind i mellem, så det er nødvendigt at reparere. Det bliver drøftet, bla. med Frank, hvilke både vi skal købe næste gang.

Der har været 2 begynderhold. Franks var en succes, selvom alle ikke fik taget prøver og dermed bestået. Eriks gik ikke helt så godt. Håber at mange fortsætter.

Arbejdsdage gennemført. Der var ekstra arbejde med renovering af loftet over omklædningen, hvor Lars H og Sebastien gjorde en kæmpe indsats med at 'skrælle' vægge mv. og genopbygge det efter skaderne fra minkene. På den ordinære arbejdsdag (og lidt derefter) blev facade ud for toilet og omklædning renoveret, der blev malet og gjort rent. Hyggeligt og alle gør en indsats, og man tager sin tørn. Der er lavet 2 nye bukke til kajakker. Opfordrer til, at man giver gode ideer videre. Der er penge til det.

Turene

Spreewald. Der var tur til Spreewald. Alle kan deltage i sådan en tur- også f.eks. ægtefæller/kæresten, der ikke ror. De kan f.eks. have cykler med. Kirsten står for tilmelding til 2020 turen, men det skal ske omkring jul, da der ellers ikke kan fås ledige hoteller.

Mølleåen. Årets begynderetur gik som sædvanlig til Mølleåen, hvor man lærer at pakke kajakker mv og prøver nyt vand.

Præstøturen krævede 2 biler - der blev vind - og så aftalte man, at 4 roede videre op til bilerne, og resten blev hentet. God tur.

Susåtur: fint vejr, og alle tog den lange tur på 34 km. Flot natur og tæt på naturen.

Nekseløtur: god tur og godt vejr og god vandring på øren.

Støt brysterne løbet: To deltagere - Lisbeth og Mette deltog. God stemning.

Onsdagshandicap med DKK: Der var kun få deltagere, men dog en enkelt ny deltager en enkelt gang (Jørgen S.K).

Torsdagsspising: Har været gennemført sommeren over.

Noget nyt: svømmehallen. (Vand)klubberne skal selv stille med kantvagter, og flere har taget bassinprøven. Fungerer fint. Når det har kørt lidt, kan vi have kajakker med. Det gør vi med DKK. Klubberne har hallen fra 19 til 21. Dykkerne kommer kl 20. Men man kan godt aftale at alle er der.

Orienteringsløb: Janet B har haft nogen stykker på kursus. Der er løb er hver første søndag i måneden om vinteren. Tilmelding til Claus P. 14 dage før eller for hele sæsonen. Start ml kl 10 og 11. DKK og Pilen til sammen deltager med godt 20.

Vinterræs: er ved Nybro nu på Lyngby sø, og der er omklædning og suppe bagefter. Man kan godt tage med, selvom man ikke deltager i løb.

Yoga igen i år. Tirsdag kl. 19 til 20.15. Præcis. Fælles med DKK.

Stand up paddling (SUP): sammen med DKK får vi en lånepakke med 4 til 6 boards i en måned til foråret. Hvis det fænger, kan vi overveje at købe selv.

Jubilæum:

Lisbeth : Lisbet og Dorthe har nedsat en gruppe. Jubilæet er lørdag den 13. Juni. Foreløbigt program: reception 14-16 m øl og vand og pølser. Fest: egenbetaling. Vi inviterer DKK også - egenbetaling. T-shirt til receptionen. Vi vil evt. finde en klubtrøje, der kan købes til brug for løb mm. Vil nedsætte et udvalg og fordele opgaver. Brug for kræfter til arrangementet. Slås op på rokortet. Og ellers opfordres medlemmerne til at skrive til Dorte og Lisbeth. Der vil blive søgt fonde. Gang i jubilæumsskriftet.

Udvidelse af Pilen. Formanden oplyser, at han har fået at vide, at hele huset skal løftes, og det komplicerer det meget.

Familiearrangement: Mette oplyser om det afholdte familiearrangement i sommer, som var arrangeret af Mette. Der var polo og grill, og familierne med børn og ægtefæller var med. Godt arrangement. Gentages.

4. Kassereren fremlægger regnskabsoversigt. Det går godt. Der er sat /sættes penge til side til jubilæet.
5. Forslag om at gøre facebookside til en lukket side. Drøftes under eventuelt.
6. Fastsættelse af kontingent. Vedtaget uændret.
7. Valg af formand og kasserer. Begge fortsætter.
8. Valg af sekretær og resten af bestyrelsen: ikke relevant i 2019
9. Valg af revisor og evt suppleanter til bestyrelsen. Finn Rasmussen valgt.
10. Eventuelt.

Facebook: Mette L har fremsendt forslag om at ændre Pilens facebookside fra at være offentlig (åben) til en lukket side, så den alene er et internt forum. Man kan evt have 2 grupper- en åben og en lukket.

Forslaget blev drøftet, og bla Kirsten nævnte, at den er åben pga hjemmesiden, der ikke er så aktiv, og hun ser den helt åben. Niels peger på, at vi skal huske GDPR. Sarah synes, at der er mere sjov snak med lukket gruppe. Frank sagde, at det er nemt at publicere på FB.

Lissi orienterede om nye muligheder med en ny planlagt hjemmeside. Bestyrelsen tager spørgsmålet videre.

Tilkendegivelse om åben/lukke FB:

Som den er: 2

Lukket: 5 til 6 stykker

Begge dele: flertal

Det foreslås, at vi lukker den vi har nu og laver en ny åben.

Lars H: vi skal have noget aktivt,

Ad SUP: Mette L orienterer om hvorfor vi drøfter det.

Frank mener, at det ikke må tage plads fra kajaker.

Jubilæumsskrift: Axel B foreslår, at en årsbeskrivelse, som vi lige har hørt fra formanden, kan være en måde at lave skrift på. Det er fremadrettet,

Formanden om udbygning af klubben: havnen har givet forhåndslovning på to pladser, dvs at en bygning må fylde 2 bådpladser. Hvis hævning af huset er påkrævet, er det nok for meget.

Formanden havde bare tænkt på udbygning mod vandet

Svarer på spørgsmål fra Mette L, at det navnlig er af hensyn til omklædning og ergometer.

Sonja synes, at vi mangler dæk til kajaker og kan nøjes med det.

Kirsten mener, at vi kan starte med dæk og vente med resten. Jørgen mener, at det er godt at smede.

Ivan mener, at vi kan nøjes med at løfte hus.

Lissi orienterer om, at repræsentanter for bestyrelsen var til møde sidste år i Plan og Teknik om udvidelsen, der opfordrede til, at vi beskrev projektet, som så kunne forelægges politikerne. Det skete, og de gav ikke et tilsagn men opfordrede til, at vi arbejdede videre (dvs ikke afslag på forhånd).

Ingerlise foreslår, at vi overvej at søge A. P. Møllerfonden om penge.

Frank peger blandt andet på, at fonde godt kan lide 100 års-jubilæer.

Erik arbejder videre på spørgsmålet om dækket og oplyser havnen, at vi kan starte med en større dæk.

Ref/lissi